
 
 

Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 24.10.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie otvorila starostka obce, privítala prítomných poslancov a ostatných zúčastnených. 

Zapisovateľ: Ing. Lucia Lajčinová 

Program: 

1. Otvorenie/určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice/; 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ; 

3. Kontrola uznesení; 

4. Prejednanie žiadostí – Elena J., Marián K., Peter J.; 

5. Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 k 30.09.2023; 

6. Individuálna výročná správa obce Hradište za rok 2022 so správou audítora; 

7. Inventúra 2023; 

8. Informácie starostky od posledného zasadnutia; 

9. Záver. 

 

K bodu 1/ 

Starostka otvorila zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hradišti, určila zapisovateľku 

Luciu Lajčinovú a overovateľov zápisnice Zlaticu Melichovú, Dušana Lajčina a skonštatovala, 

že OZ je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2/  

             Prítomní poslanci predložený program jednohlasne schválili. 

Hlasovanie: 

Za: 4 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec, Juraj Ozdinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Nikola Mičodová 

 

K bodu 3/  

Kontrolou uznesení sme zistili, že na poslednom zasadnutí neboli žiadne uznesenia.  

K bodu 4/ 

Starostka oboznámila poslancov o žiadosti o odpredaji obecného pozemku Elene. J., 

kde je potrebné schváliť cenu za pozemok a upraviť počet žiadateľov o odpredaj, nakoľko 

vlastníkov pozemku je viac. Vzhľadom na uvedené skutočnosti poslanci navrhli cenu 1,50 eur 

za 1 m2. Cena bola jednohlasne schválená.  

Hlasovanie: 



 
 

Za: 4 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec, Juraj Ozdinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Nikola Mičodová 

Zámer priameho predaja majetku bol vyvesený na úradnej tabuli a web stránke obce po 

dobu 15 dní. Neboli zaznamenané žiadne námietky zo strany občanov. Následne bude 

pripravená kúpna zmluva, ktoré si kupujúci zabezpečia sami na vlastné náklady, tiež návrh na 

vklad podávajú kupujúci.  

Ďalšia žiadosť bola doručená od Mariána K. o využívanie predzáhradky, ktorá je na 

obecnom pozemku. Na tomto pozemku si chce vybudovať prístrešok na auto. Poslanci 

žiadateľovi užívanie tohto pozemku schválili. 

Hlasovanie: 

Za: 4 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec, Juraj Ozdinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Nikola Mičodová 

Starostka oboznámila poslancov so žiadosťou od Petra J. o zníženie poplatku za TKO 

za chalupu. Poslanci rozhodli, že nesúhlasia so znížením, nakoľko je posudzovaný tak, ako 

ostatní chalupári, ktorí si platia poplatok za TKO v obci za chalupu. Navrhujú, aby si žiadateľ, 

požiadal o zníženie poplatku TKO v mieste trvalého bydliska, pričom obec mu môže vystaviť 

potvrdenie, že tu má prechodný pobyt a tu sa aj zdržiava. 

Hlasovanie: 

Za: 0  

Proti: 4 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec, Juraj Ozdinec 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Nikola Mičodová 

 

K bodu 5/  

Ekonómka predložila na schválenie rozpočtové opatrenie č. 3/2023 k 30.09.2023, kde 

informovala poslancov, aké položky rozpočtu sa musia zmeniť. Návrh rozpočtového opatrenia 

sa upraví o dotáciu, ktorá bola obci zaslaná dnes. Dotácia bola poskytnutá Ministerstvom 

financií na pokrytie bežných výdavkov súvisiacich s infláciou.  



 
 

Hlasovanie: 

Za: 4 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec, Juraj Ozdinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Nikola Mičodová 

 

K bodu 6/ 

 Poslancom OZ bola predložená výročná správa so správou audítora, ktorá bola vzatá na 

vedomie.  

K bodu 7/ 

 Starostka požiadala poslancov o stanovenie termínu inventúry, nakoľko sa dohodli že 

ju musia vykonať do 31.10.2023. V prípade neprítomnosti starostky v uvedenom termíne, sa 

dohodli, že inventúra majetku bude vykonaná od  6.11. do 9.11.2023.  

K bodu 8/ 

 Starostka informovala poslancov, čo sa tento rok stihlo v obci opraviť a zveľadiť. 

Všetky výdavky si obec financovala z vlastných zdrojov, urobila sa strecha na dome smútku, 

opravila sa strecha na požiarnej zbrojnici, zapojila sa opäť studňa v cintoríne, pod krčmou 

a obchodom sa opravilo plynové potrubie, kde sa urobil ventil a odpojila sa od kúrenia krčma. 

Vykuruje sa teraz iba obchod. Alarm v priestoroch OÚ sa plánuje opraviť zajtra. Oprava cesty, 

ktorá sa robila pred oslavami SNP nás stála 2 200,- eur. Opravili sme kuchyňu v KD, vymenili 

sa žalúzie a nové svietidlá. Opravil sa vchod do KD. Na opravu KD by sme mohli žiadať 

príspevok z výziev, ktoré sú dostupné. Ministerstvo financií nám odpustilo finančnú výpomoc 

vo výške 3 140,- eur. Spoločný obecný úrad robil vyúčtovanie a museli sme doplatiť 73,69 eur 

na dofinancovanie jeho fungovania. Dňa 7.10.2023 sa uskutočnila súťaž o Hornohradskú 

klobásu, kde sme sa umiestnili na 3. mieste. Starostka informovala, že skládka nám ide 

zvyšovať poplatky za vývoz odpadu. Poslanci berú na vedomie rozpis vývozu. Ďalšie 

zasadnutie musíme zvolať v termíne do 29.11.23 kvôli schváleniu VZN o odpadoch.  

Starostka informovala poslancov o novele zákona č. 137/2023 Z.z., ktorým sa dopĺňa 

zákon č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Uvedené 

zmeny sa musia zapracovať do zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce, preto sme 

poslancov oboznámili s návrhom týchto zásad. K uvedenému návrhu nemali žiadne 

pripomienky a tieto zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Hradište schválili.  

 Hlasovanie: 

Za: 4 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec, Juraj Ozdinec 

Proti: 0  



 
 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Nikola Mičodová 

 

Na záver sa starostka všetkým poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila.  

Overovatelia: 

Zlatica Melichová                                 ............................................. 

Dušan Lajčin                                        .............................................. 


